
 

 

Acta de l'assemblea de Vilafranca en Comú 

Prèvia al Ple Municipal de l'Ajuntament. 

 

Lloc: Assemblea virtual 

Data: Dilluns 19 d'abril de 2021 

Hora: de les 19:00 h. a les 21:00 h. 

Assistents: 8  

 

Ordre del dia: 

1- Aprovació acta darrera assemblea del 22 de març. 

2- Debat sobre els punts de l'Ordre del dia del Ple municipal del dia 20 

d'abril. 

3- Campanyes de sensibilització: 

    a) Segregació escolar. 

    b) Mobilitat. 

4- Informació Consells Municipals. 

5- Temes diversos. 

1- Aprovació acta darrera assemblea del 22 de març. 

   S'aprova l'acta. 

 

2- Debat sobre els punts de l'Ordre del dia del Ple municipal del dia 20 

d'abril. 

1- Acta Ple. Aprovació si s'escau, de l'acta de la sessió ordinària celebrada el dia 

06/04/2021 i de la sessió extraordinària i urgent celebrada el dia 29/03/2021. 

Es dona el vist-i plau a l'aprovació de les actes. 



 
 

2- 1/2021/1216- Modificació ordenances fiscals- Aprovar provisionalment les 

modificacions d'Ordenances Fiscals municipals de tributs i preus públics. 

Fa referència a les parades, les terrasses i els espais del Centre Àgora. Hi ha debat en el 

cas de les terrasses. Sembla que fins el més de juny és massa. No és equitatiu amb els 

que no tenen terrassa. Ja han tingut ajudes i tenen un espai que poden utilitzar. 

8 abstenció. 

3- 10/2021/1627-Modificació de crèdits- Aprovació, si s'escau, de l'expedient 

de modificació de crèdits. 

Relacionts amb el Vinseum, fons FEDER, carrer Comerç i Centre Vila. Elaboració de 

projectes. 

7 abstenció 1 en contra. 

4- 1/2021/1641- Informe de control permanent- Donar compte al Ple, de 

l'informe de control pemanent de la Intervenció General 15/2021, sobre compliment 

de l'objectiu d'estabilitat i avaluació de les regles fiscals de la Llei orgànica 2/2012, 

d'estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera, consolidat. 

És un punt informatiu sobre compliment de les normes. No es vota. 

5- 7/2021/1751- Pla anual de control finacer- Aprovació, si s'escau, del Pla 

Anual de Control Financer. 

És un pla que garanteix que l'Ajuntament es mantindrà dins dels límits de despesa 

permesos. 

8 a favor. 

6- 119/2020/CNT- Transport urbà de viatgers- Aprovació, si s'escau, de 

l'adjudicació del contracte del servei públic de transport urbà de viatgers de 

Vilafranca del Penedès. 

Contracte empresa que gestiona el bus urbà. Dir que es va demanar que a la Comissió 

hi hagués un representant de l'oposició. La resposta va ser afirmativa iel reprsentant de 

l'oposició va ser el Ramon. 

Es van presentar dues empreses. Va guanyar Autocars del Penedès. En el plec de 

clàusules es contempla estudiar el transport a demanda.  

8 a favor amb algunes consideracions que plantejarà el Ramon al Ple. 



 
 

7- 2021/1014- Clauers municipals- Donar compte al Ple del Decret de canvi de 

clauers municipals. 

Es un punt informatiu. No es vota. 

8- 7/2021/1014- Patró de la Fundació Vinseum- Acceptació de la renúncia i 

nomenament  d'un patró de la Fundació VINSEUM. 

JuntsxCat proposa un canvi del representant del seu grup a la Fundació VINSEUM. 

8 a favor.Si s'ha de votar. 

9- 17/2021/1029- Moció per la millora de l'entorn de persones amb TEA. 

Moció que presenta el grup municipal d'ERC per l'adopció de mesures concretes a 

Vilafranca per la millora de l'entorn de les persones amb TEA. 

8 a favor. 

10- 18/2021/1029- Moció per un pla d'estiu enriquit. Moció que presenta el 

grup municipal de VeC per treballar per la implementació d'un Pla d'estiu enriquit. 

8 a favor. 

11- 19/2021/1029- Moció 90è aniversari proclamació de la segona 

República. Moció que presenta el grup municipal de VeC amb motiu del 90è 

aniversari de la proclamació de la segona República. 

8 a favor. 

12- 20/2021/1029- Moció per la implementació de màquines de 

reciclatge. Moció que presenta el grup municipal de C's per la implementació de 

màquines de reciclatge amb bonificacions. 

La moció demana fer un estudi sobre la possibilitat d'implantar aquestes màquines. 

8  a favor. 

13- 21/2021/1029 Moció de rebuig de centrals eòliques i fotovoltàiques. 

Moció que presenta el grup municipal de la CUP de rebuig als projectes de centrals 

eòliques i fotovoltàiques al Penedès. 

Es genera debat sobre la necessitat d'un pla general de colocació dels aparells per 

generar energies alternatives i netes. 



 
 

Es demana canviar el punt 1-"sol privat". És igual privat que públic. Cal que aquests 

espais tinguin un ampli consens al territori i que es tinguin en compte totes les 

possibilitats (p.e.Teulades). 

8 a favor. 

14- 22/2021/1029- Moció suport llei que garanteixi el dret a l'habitatge. 

Moció que presenten conjuntament els grups municipals de la CUP i VeC, de suport a 

la iniciativa per una llei que garanteixi el dret a l'habitatge. 

8 a favor. Aquesta moció era de VeC però la preseta la CUP perquè cada grup només 

en pot presenar 2 a cada Ple. 

 

15- Precs i preguntes. 

- Preguntar com estar el tema de la recollida de residus que l'Ajuntament volia tenir 

enllestit l'estiu.(el model, no la aplicació). 

3- Campanyes de sensibiltazació. 

Vist que les persones que assisteixen a l'assemblea ja coneixen les dues campanyes de 

les que parla aquest punt es decideix no tractar-lo. 

4- Informació Consells Municipals. 

Pel que fa al Ricard Fortuny, la nostra representant, la Montse Romagosa, explica que 

a Catalunya sindicats i patronals s'han posat d'acord per fer un conveni català de 

residències. De moment encara no els han autoritzat a fer-lo. Hi ha un augment salarial 

del 4 % pel sector social. A les treballadores un 6 % l'any vinent i un 3 i un 3 % els dos 

anys següents. Falta veure que passa amb les condicions laborals. Treballen 160 hores 

més anualment que el personal de sanitat. 

Patronat de comerç i turisme. Hi va assistir la Montse Romagosa. No tenim l'acta de la 

reunió anterior. 

Es va parlar del següents temes: 

- La càmara que TV3 ha instal·lat a Vilafranca. Quan es va parlar del tema i que passa 

amb el manteniment que sembla que és car. 

 



 
 

- De la campanya de Nadal es van presentar les dades per barris del Patge Raimon i de 

la fabrica de joguines. Es va comentar que aquesta campanya no havia arribat a tots els 

barris per igual. Es tindrà en compte per l'any que ve tot  que la regidora no estava 

massa d'acord en que aquest any no hagues arribat. 

- Es va parlar dels mercats en temps de pandemia. Pel que fa al de la carn ja està a 

punt el tema de les terrasses per posar al carrer. Es va informar també que les noves 

obertures tindrien simetria. 

- Es vol fer campanya per dinamitzar el comerç al centre. 

- La regidora explica que és important captar turisme i per això s'ofereix un preu 

epecial al complex aquàtic a les persones que estan allotjades en cases rurals de la 

comarca. 

- Es constata que el Consell no és gaire útil, no s'informa de res. Cal dinamitzar-lo. 

5- Temes diversos. 

- S´ha convocat el Consell de la gent gran. L'Agusti no hi pot assistir. Hi anirà el Quique. 

- El Marc ha fet arribar l'estat del pressupost. 

 

 

      Vilafranca del Penedès, 19 d'abril de 2021 

 

 


